
KOUKI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS IV/2021
Aika: torstai 25.11.2021 klo 19.00. – 20.00.
Paikka: Etäkokous Zoomissa
Paikalla: Susanna Turkki, Katja Salmi, Henna Lähde, Helka Sariola, Anneli Hanhisalo, Emma
Kantosalo, Emmi Huvi

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 19.05.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen pöytäkirjan tarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi Emma Kantosalo ja Helka Sariola.

4. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen
Hyväksyttiin pöytäkirja.

6. Toimialojen kuulumiset

Talous: Tilamaksu tulossa, muuten ei juurikaan rahaliikennettä.
Viestintävastaava: Tiedotettu Sktl-tapahtumasta ja Osuuskunta Monikielisten
esittelytilaisuudesta. Instagramissa melkein 200 seuraajaa ja Facebook-ryhmässäkin mukavasti
porukkaa.
Opintovastaava: Koulutusohjelman B- ja C-opintosuunnat tullaan valitettavasti lakkauttamaan.
Syksyn haussa tullut uusia opiskelijoita (ilmoittautuneita 14 kpl, joista hylätty 5). Uutta
opintosuunnitelmaa aletaan tehdä keväällä. Kurssipalautetta toivotaan ja ehdotetaan
käyttöönotettavaksi.
Atk: Syksyn aikana jäsenrekisteristä poistunut saman verran henkilöitä kuin tullut lisää.
Vuodenvaihteessa valmistumisten myötä luultavasti lisää poistuvia jäseniä. Maisteriohjelman
verkkosivut päivitetty ja KouKin sivujen osoite on nyt oikein maisteriohjelman sivuilla.
Discord-palvelin työn alla, tavoitteena ottaa käyttöön tammikuussa.
Työelämävastaava: Sktl-vierailu onnistui hyvin, Osuuskunta Monikielisten esittelytilaisuudessa
muutamia osallistujia. Tulossa olevan Sktl-vierailun osallistujamäärä nousi huomattavasti, kun
ilmoitettiin mahdollisuudesta katsella tallenne tapahtumasta myöhemmin. Kieliasiantuntijat ry:n
tapahtuma vielä työn alla, odotellaan myös Semantixin vastausta. Käännöspalveluun tullut
tulkkauspyyntöjä, joita on pystytty välittämään hyvin, sekä kyselyjä muutamista käännöstöistä.



7. Loppuvuoden toiminta ja tapahtumat
Vuosikokous 15.12. mennessä. Jousiammuntaekskursio keväällä. Huonontuneen koronatilanteen
vuoksi päätettiin, että pikkujoulutapahtumaa ei nyt järjestetä.

8. Koronapassin käyttöönotosta päättäminen
Päätettiin yksimielisesti, että KouKi voi tarvittaessa ottaa koronapassin käyttöön tapahtumissaan,
mutta huomioi tällöin myös sellaisten henkilöiden osallistumismahdollisuuden, jotka eivät
ymmärrettävästä syystä voi passia osoittaa. Poikkeukset käsitellään tapauskohtaisesti.

9. Muut esille tulevat asiat
KouKilta kutsuttiin edustaja juhlatoimikunnan kokoukseen koskien kääntäjänkoulutuksen
50-vuotisjuhlia, Emma Kantosalo osallistui. KouKilta pyydetty tilaisuuteen puheenvuoro.
Vanhasta aineistopankista etsitään kuvia juhlien valokuvanäyttelyä varten. Seuraava
suunnittelukokous tammikuussa.
Päätettiin yhdistää tilaisuuden ajankohta KouKin tulevaan vuosijuhlaan, esim. cocktail-tilaisuus,
illallinen tms. Perustetaan vuosijuhlien suunnittelua varten juhlatoimikunta, johon kutsutaan
mahdollisuuksien mukaan myös alumneja mukaan.

KouKin hallituksen valmistuvia ja opiskelun lopettavia jäseniä ainakin sihteeri Katja Salmi ja
viestintävastaava Henna Lähde, joten uusia hallituslaisia tarvitaan ensi vuodelle.
Viestintävastaava koordinoi hallituksen vastuutehtävien esittelykampanjan sähköpostissa ja
Facebookissa ennen vuosikokousta. Kukin hallimo vastaa oman toimenkuvansa esittelytekstistä.

10. Vuosikokouksen ajan ja paikan päättäminen
Kokous pidetään ke 15.12.2021 etänä klo 18-20. Kutsu kokoukseen lähetetään 1.12.

11. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.27.


